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Forum: Seniorrådet 

Tid: Mandag den 4. november 2024 kl. 9.30 

Sted: Rådhuset, Bryllupssalen 

Deltagere: Hans Holm, Judith Skriver (afbud), Solveig Bisgaard,  

Jens Rikardt Andersen, Helge Larsen, Arne Rask,  

Birte Jakobsen, Marianne Kirchhoff, Inge Storm  

 
 

1. Velkomst ved formanden 
Hans bød velkommen. 
 

2. Godkendelse og prioritering af dagsordenen 
Godkendt 
 

3. Meddelelser fra formanden, næstformanden/medlemmerne 
- Regionsældrerådsmødet i november er aflyst.  
- Der er en organisationsændring på Lillevang, hvilket betyder at 

der kommer én fælles leder for hele Lillevang samt en husle-
der i hver afd. 

- Plejehjemskapaciteten er på dagsordenen på næste ÆSU-ud-
valgsmøde den 6/11. 

- Teamdrøftelsen med forvaltningen, hvor første emne er ”Ud-
dannelse og Kompetenceudvikling” er blevet aflyst to gange og 
det planlagte møde den 26/11 skal også aflyses. Alle aflysnin-
ger skyldes manglende fremmøde fra Seniorrådets side og 
Hans opfordrer til, at deltagelse i den næste temadrøftelse pri-
oriteres. Forvaltningen kommer med nyt mødeforslag.  

- Hans har deltaget i et interessant og inspirerende foredrag: 
”Værdig ældreomsorg – men hvordan?” 
https://www.rehpa.dk/begivenhed/vaerdig-aeldreomsorg-men-
hvordan/#/  

 
 

4. Ventelister og visiterede boliger 
Ventelistestatistikkerne blev gennemgået og drøftet. Det generelle 

billede er, at det går den gale vej, og at der er for mange bor-
gere på ventelisterne. Seniorrådet ønsker, at visitationskriteri-
erne tages op, og at Visitationen gør borgerne opmærksomme 
på, at der findes et blindeplejehjem i kommunen. Desuden bør 
der være en opmærksomhed på de særlige behov, borgerne 
skal opfylde for at blive visiteret til boliger på Gedevasevang. 
Seniorrådet sender høringssvar på ventelistestatistikkerne og 
visitationskriterierne til ÆSU-udvalget. Henvendelsen blev 
fremsendt som bilag til ÆSUs møde den 6. nov. 
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Lars Schönewulf-Greulich fra TWM (Widex) deltog og redegjorde 
for deres syn på sagen om friplejehjem på Ny Vestergårdsvej.  

 
Seniorrådet ser gerne, at der kommer et ekstra plejehjem 
og boliger til svage ældre i kommunen.  
 

5. Prioritering af temamøderne 
Næste emne er ”Uddannelse og kompetenceudvikling”.  
Forvaltningen finder en ny dato for afholdelsen, da den planlagte  
temadrøftelse den 26/11 ønskes aflyst af Seniorrådet.  

 
6. Høringssvar 

Seniorrådet sender høringssvar vedr. ventelistestatistikkerne.  
 

7. Seniorrådets økonomi  
Økonomien er fin ud.  
 
 

8. Kommende punkter  
 
Ønsker til næstkommende dagsordenspunkter: 
 

• Synlighed af Seniorrådet fx afholdelse af et arrangement, som tidli-
gere har været en succes.  

• Velfærdsteknologi – tilbagemelding/status på skærmbesøg (efter-
året) – status, hvor er kommunen. 

• Busbetjening, herunder moviaaftaler ved Lillevang.  

• Primær forebyggelse 
 
Kommende punkter: 
 

• Plejehjemssituationen. 
 
 

9. Synlighed 
Synlighed af Seniorrådet fx afholdelse af et arrangement, som tidli-
gere har været en succes. Forvaltningen afholder ældrecafeer, og 
Seniorrådet vil henvende sig til forvaltningen med henblik på frem-
tidig deltagelse i cafeerne.  

 

10. Lukket punkt 

 
11. Eventuelt 

Seniorrådet er en del af et samarbejde mellem de 9 senior- og 
ældreråd i Sundhedsklynge Midt. Jens Rikardt Andersen er dette 
samarbejdes repræsentant i Faglig Sundhedsklynge Midt. Oplevel-
sen fra møderne er, at der ikke er den store fremdrift i emnerne.  


